
Hodějice
Hodějice 41, 68401 Hodějice

Zasedání zastupitelstva obce III/2024, konaného dne 17.04.2024,
v místě: zasedací síň obecního úřadu, Hodějice 41, 684 01

1. Úvodní informace
Zasedání Zastupitelstva obce Hodějice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo 
zahájeno v 19:00 hodin místostarostkou obce Lenkou Záleskou (dále jako 
„předsedající“). Předsedající schůze konstatovala, že zasedání bylo řádně 
svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce 
Obecního úřadu Hodějice zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 
nejméně 7 dní, a to od 09.04.2024 -  dosud. Současně byla zveřejněna i na 
„elektronické úřední desce“ a způsobem obvyklým v daném místě - místním 
rozhlasem, sms. Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů 
zastupitelstva (Příloha 1) konstatovala, že přítomno je 8 členů zastupitelstva 
(z celkového počtu 9 členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je 
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). Omluvena p. Suchánková.

2. Schválení ověřovatelů zápisu a zapisovatele
Předsedající navrhla ověřovateli zápisu z dnešního jednání zastupitelstva 
obce Hodějice p. Miroslava Uhlíře a p. Patrika Cigánka a zapisovatelem p. 
Vojtěcha Lstibůrka. Nebyl vznesen jiný návrh.

Návrh usnesení 1:
Zastupitelstvo obce Hodějice schvaluje ověřovateli zápisu Miroslava Uhlíře a 
Patrika Cigánka a zapisovatelem Vojtěcha Lstibůrka.

Výsledky hlasování
Pro: 8
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Nehlasovalo: 0
Usnesení č. 1 - Schválení ověřovatelů zápisu a zapisovatele - bylo schváleno



3. Schválení programu
Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu veřejného zasedání 
vyvěšeného na úřední desce i elektronické úřední desce ve dnech 
09.04.2024 – dosud. (příloha č. 2)
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Předsedající navrhla přidat bod Převod částky z běžného účtu obce na 
termínovaný účet. Nebyl vznesen jiný návrh.

Návrh usnesení 2:
Zastupitelstvo obce Hodějice schvaluje přidání bodu Převod částky z běžného 
účtu obce na termínový vklad do programu zastupitelstva obce.

Výsledky hlasování
Pro: 8
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Nehlasovalo: 0
Usnesení č. 2 – Přidání bodu Převod částky z běžného účtu - bylo schváleno

Návrh usnesení č. 3:
Zastupitelstvo obce Hodějice schvaluje program Veřejného zasedání 
zastupitelstva III/2024.
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6. Žádost o pokračování podpory Linky bezpečí
7. Převod částky z běžného účtu na termínovaný vklad
8. Různé
9. Diskuze

Výsledky hlasování
Pro: 8
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Nehlasovalo: 0
Usnesení č. 3 – Program zastupitelstva – bylo schváleno
 
4. Rozpočtové opatření 1/2024
Předseda finančního výboru seznámil přítomné s RO 1/2024, které bylo 
schváleno p. starostkou dne 18.03.2024. Nebyl vznesen žádný dotaz. (příloha 
č. 3)

Návrh usnesení č. 4
Zastupitelstvo obce Hodějice bere na vědomí RO 1/2024.

5. Žádost o dlouhodobý pronájem nebo odkoupení části pozemku.
Předsedající seznámila přítomné s tím, že p. požádal o 
odkoupení nebo dlouhodobý pronájem části pozemku p. č. 1071/1 k.ú. 
Hodějice, který se nachází v sousedství jeho domu. Důvod – o tento 
pozemek se delší dobu stará a rád by zde zasázel nějakou zeleň. Pozemkem 
vede svodnice (dešťová kanalizace) do Litavy. Zastupitelstvo se na pracovní 
schůzce dohodlo, že veřejně přístupné plochy před domy, tzv. předzahrádky, 
prodávat nebude. Nebyl vznesen žádný dotaz. (příloha č. 4)

Návrh usnesení č. 5
Zastupitelstvo obce Hodějice po projednání zamítá žádost na pronájem nebo 
prodej části pozemku par.č. 1071/1 v k.ú. Hodějice.

Výsledky hlasování
Pro: 8
Proti: 0
Zdrželi se: 0



Nehlasovalo: 0
Usnesení č. 5 – Zamítnutí žádosti o dlouhodobý pronájem nebo odkoupení 
části pozemku – bylo schváleno

6. Žádost o pokračování podpory Linky bezpečí, z.s.
Předsedající seznámila přítomné s žádostí Linky bezpečí, z.s., která došla na 
Obec Hodějice. I v předešlých letech Hodějice na činnost této organizace 
přispívaly, a to částkou 5.000,- Kč. Nebyl vznesen žádný dotaz. (příloha č. 5)

Návrh usnesení č. 6
Zastupitelstvo obce Hodějice schvaluje poskytnutí částky ve výši 5.000,- Kč 
na podporu činnosti Linky bezpečí z.s., IČ: 61383198, Ústavní 95, 181 00 
Praha 8. Částka bude poukázána na účet č. 3856680/0300.

Výsledky hlasování
Pro: 8
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Nehlasovalo: 0
Usnesení č. 6 – Žádost o pokračování podpory Linky bezpečí, z.s. – bylo 
schváleno

7. Převod částky z běžného účtu na termínovaný účet
Předsedající seznámila přítomné s tím, že aktuálně je možné převést volné 
prostředky z běžného účtu obce na termínovaný vkladový účet u Komerční 
banky. Navržená je částka 3.500.000,- Kč. Nebyl vznesen žádný dotaz nebo 
návrh jiné částky. 

Návrh usnesení č. 7
Zastupitelstvo obce Hodějice schvaluje převod částky 3.500.000,- Kč (slovy: 
třimilionypětsettisíckorunčeských) z běžného účtu na termínovaný vklad u 
Komerční banky. 

Výsledky hlasování
Pro: 8
Proti: 0
Zdrželi se: 0



Nehlasovalo: 0
Usnesení č. 7 – Převod částky z běžného účtu na termínovaný účet – bylo 
schváleno

8. Různé
Předseda finančního výboru seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením 
2/2024, které bylo uděláno i v souvislosti s převodem částky z běžného na 
termínovaný vkladový účet. Nebyl vznesen žádný dotaz. (příloha č. 6)

Návrh usnesení č. 8
Zastupitelstvo obce Hodějice schvaluje RO 2/2024,  jehož předmětem je 
zvýšení na straně příjmů o 253.000,- Kč, zvýšení na straně výdajů o 253.000,- 
Kč a financování ve výši 6.500.000,-Kč.

Výsledky hlasování
Pro: 8
Proti: 0
Zdrželi se: 0
Nehlasovalo: 0
Usnesení č. 8 – rozpočtové opatření 2/2024 – bylo schváleno

9. Diskuse
P. Rybníkář – kdo dělal projekt na cyklostezku a jak je možné, že už se 

opravuje? / Odpověď: cyklostezka se dělala pod záštitou Slavkova, opravy 

jsou v rámci reklamace díla

P. Lstibůrek, p. Moravčík – nejsou obrubníky?

P. Rybníkář – kdo bude zalévat nové stromky u cyklostezky? / Odpověď: 

včelaři z Rašovic, zeptat se p. Kyselky, informace o výsadbě byly v posledním 

zpravodaji

P. Rybníkář – proč Rašovice více investují než Hodějice, opravují silnice, 

zasíťovávají ulice hlouběji a Hodějice ne  / Odpověď:dále proběhla diskuze 

nad porovnáním příjmů Rašovic a Hodějic a počtem občanů, zda by mohl být 

v Hodějicích rybník, o úklidu po pejscích 

Zasedání ukončeno v 19:39 hodin.



Zapisovatel: Vojtěch Lstibůrek ..……..…………..................…..... dne…………………………

Ověřovatelé: Miroslav Uhlíř ..……..…………..................…..... dne…………………………

Patrik Cigánek ..……..…………..................…..... dne…………………………

Místostarostka: Lenka Záleská ..……..…………..................…..... dne…………………………

Razítko obce:


